
Kære medlemmer. 

 

Som flere sikkert har noteret sig, stiller jeg ikke op til genvalg af formandsposten i 2020, jf. den 

foreløbige udsendte dagsorden til generalforsamlingen. 

I fuld forståelse med bestyrelsen, har jeg valgt at trække mig fra formandsposten allerede nu, da der er 

lange udsigter til, at vi kan gennemføre en generalforsamling, som følge af restriktionerne i denne for vor 

verden så ulykkelige tid med Coronavirus. 

Bestyrelsen har på min anbefaling besluttet, at konstituere næstformand Thomas Sund som ny formand 

frem til generalforsamlingen for 2020 kan afholdes på sædvanlig vis. 

Min afgang fra bestyrelsen sker udelukkende for egen vinding skyld, for som mange af jer allerede er 

bekendt med, har jeg en dyb passion for at skrive bøger og jeg vil derfor hellige mig dette rimeligt 

succesfulde forfatterskab endnu mere. Derudover vil jeg bruge mere tid på min familie og venner - når det 

igen bliver muligt. Og ja, så er der jo alle projekterne i have 100 der venter på sig! 

Jeg takker for syv gode år i bestyrelsen og de seneste seks år som formand, det har på alle måder været 

givende, spændende og interessant. Tak til alle jer der igennem årene har bakket op om mit formandskab, 

det har været det hele værd. Dernæst en stor tak for samarbejdet til Fillip have 1, der som vor unikke 

webmaster, har styret, udviklet og ikke mindst engageret sig i vores herlige haveforening. 

Endnu engang tak for tiden der er gået og jeg ønsker jer alle en dejlig sæson 2020, trods de mørke skyer 

fra Coronavirussen. Bevar optimismen og pas rigtig godt på jer selv og hinanden. 

 

Venlig hilsen 

Peter Beck 

 

 


